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Geachte mevrouw Nuyts, 
 
Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vooropgesteld deelt ook het college uw gevoel (en dat van meerdere raadsleden) dat er iets 
krampachtigs zit in de manier waarop we nu met het uitnodigen van de raad om gaan. Dat heeft zijn 
oorzaken uit het verleden, zie bijvoorbeeld eerdere discussies in uw raad over het accepteren van 
entreebewijzen met een waarde van meer dan 50 euro, maar dat zit ook in de diverse rollen en 
verantwoordelijkheden die college en raad kennen, en ook moeten houden.  
Maar laat daarbij meteen duidelijk zijn dat het college op geen enkele manier wil afdoen aan de 
waarde van de gemeenteraad en de representatieve rol die ook de raad heeft. Vandaar dat uw 
voorzitter samen met de griffie tot een voorstel zal komen voor een betere representatie van de raad 
dat binnenkort aan het presidium zal worden voorgelegd. Hierin leggen wij het presidium suggesties 
voor vanuit het college, maar ook de mogelijkheden voor de raad zélf om belangrijke evenementen in 
de stad te bezoeken. Dat kan de raad immers ook zelfstandig beslissen en doen, zonder 
afhankelijkheid van het college.  
 
Vraag 1 
Wat gaat u concreet doen om de raad weer in positie te brengen/haar positie te verstevigen? 
 
Vraag 2 
Wat gaat u concreet doen om de sfeer in de raad te verbeteren? 
 
Vraag 3 
Wat gaat u concreet doen om de banden tussen raad en college weer aan te halen en de 
verhoudingen te verbeteren? 
 
 
Antwoord 1, 2 en 3 
Zoals in de inleiding aangegeven, heeft de gemeenteraad ook deels een eigen verantwoordelijkheid 
als het gaat om representatie en zichtbaarheid in de stad. Met betrekking tot het onderhouden van 
een goede werkrelatie binnen en tussen de Maastrichtse bestuursorganen is door uw raad een 
verbeterproces gestart. Een van de onderdelen in het verbeterproces is het thema ontmoeten. 
Ontmoeten is onderdeel van onze uitnodigingspraktijk. Er zijn stedelijke evenementen die een goede 
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manier zijn voor het onderhouden van een goede werkrelatie tussen college en gemeenteraad. Deze 
momenten zullen we zeker en beter benutten. 
 
Vraag 4 
Wanneer wordt de gemeenteraad weer uitgenodigd voor belangrijke bijeenkomsten in de stad die het 
college ook bezoekt, zoals evenementen, beurzen, etc., opdat wij de onderlinge relatie kunnen 
verbeteren, ons kennisniveau kunnen verhogen en optimaal contacten kunnen leggen en 
netwerken? 
 
Antwoord 4 
Als college gaan we niet over de uitnodigingen die door externe partners worden verstuurd. Maar 
zoals eerder aangegeven, zullen we de raad bij onze ‘eigen’ evenementen of bijeenkomsten actiever 
gaan uitnodigen. Voor het bezoeken van overige belangrijke evenementen en bijeenkomsten in de 
stad zal binnenkort door uw voorzitter en de griffier een voorstel aan uw presidium worden 
voorgelegd. Het college zal daarnaast bij uitnodigende instanties en organisaties ook de 
gemeenteraad onder de aandacht brengen als belangrijk bestuursorgaan dat uitgenodigd kan 
worden. 
 
Vraag 5a 
Hoe kijkt u tegen de raad aan als hoogste orgaan van de gemeente en hoe geeft u gestalte aan de 
betekenis van deze titel? 
 
Antwoord 5a 
De posities en rollen van de bestuursorganen gemeenteraad en college zijn ons bekend. Deze 
volgen uit de Gemeentewet en vormen de basis van ons handelen.  
 
Vraag 5b 
Bent u van mening dat het hoogste orgaan ook, net als het college, bij de belangrijkste 
gebeurtenissen in deze stad aanwezig moeten kunnen zijn, en dus ook uitgenodigd moeten worden 
door het college? 
 
Antwoord 5b 
Ja, wij vinden dat het hoogste orgaan vaker aanwezig mag zijn bij grote evenementen in de stad. Zie 
ook het antwoord op vraag 4. 
 
Vraag 6a 
Ziet u het belang in van Euregionale contacten tussen colleges en gemeenteraden? 
 
 
Antwoord 6a 
Ja, wij zien het belang in van Euregionale contacten tussen colleges en gemeenteraden, maar ook 
hierbij speelt dat college en raad andere rollen hebben. Het kan zijn dat het college in Euregionaal 
verband wordt uitgenodigd, maar dat wil niet per definitie zeggen dat de raad daar dan automatisch 
ook bij uitgenodigd wordt. 
 
Vraag 6b 
Bent u van plan deze Euregionale contacten tussen colleges, gemeenteraden weer leven in te 
blazen? 
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Antwoord 6b 
Aan deze bijeenkomsten is enkele jaren geleden een einde gekomen vanwege afnemende 
belangstelling, ook vanuit de Maastrichtse gemeenteraad. Wat het college betreft zetten we meer in 
op bilaterale ontmoetingen, al staat het uw raad vrij brede bijeenkomsten zelf te organiseren, net 
zoals bijvoorbeeld gebeurd is bij de ontmoeting met de universiteitsraad. 
 
Vraag 7a 
Ziet u het belang van het gezamenlijk bezoeken van projecten in andere steden?  
 
Antwoord 7a 
Als het in het belang van een specifiek project is en hiervoor vanuit de gemeenteraad een brede 
behoefte bestaat, dan zullen wij zo’n werkbezoek organiseren. Ook kunt u hiertoe als gemeenteraad 
zelf het initiatief nemen.  
 
Vraag 7b 
Bent u van plan dit weer op te pakken met de gemeenteraad? 
 
Antwoord 7b 
Zie antwoord 7a. 
 
Vraag 8a 
Ziet u het belang ervan in dat de gemeenteraad zich zoveel mogelijk op de hoogte kan stellen – net 
als het college – van de beurzen, evenementen en bijeenkomsten in het MECC, daar contacten kan 
leggen en kennis kan op doen in het belang van de stad? 
 
Antwoord 8a 
Wij zien het belang er zeker van in dat de gemeenteraad, vanuit haar eigen verantwoordelijkheid als 
het gaat om representatie en het opdoen van kennis, zicht heeft op belangrijke evenementen of 
bijeenkomsten in het MECC.  
 
Vraag 8b 
Bent u van plan dit weer op te pakken en te zorgen dat de gemeenteraad terecht kan voor de 
belangrijkste zaken in het MECC? 
 
Antwoord 8b 
Het college is geen organiserende partij van activiteiten in het MECC. Activiteiten of initiatieven 
kunnen door het college wel benut worden voor netwerk doeleinden. Deze mogelijkheid heeft de 
gemeenteraad ook.  
 
Vraag 8c 
Hoeveel uitnodigingen voor het MECC gaan namens het college jaarlijks de deur uit en voor welk 
totaalbedrag? 
 
Antwoord 8c 
Zie ook antwoord 8b. 
In die gevallen waar het college een activiteit in het MECC zelf benut als netwerk platform, is qua 
kosten sprake van maatwerk. Voor bijvoorbeeld het initiatief van Chapeau Magazine, de “Maastricht 
Region” stand op de TEFAF, draagt de gemeente jaarlijks bij aan de kosten. Voor 2024 was deze 
bijdrage € 9.500.  
Daarnaast zijn er tijdens de TEFAF 2024 een tweetal inhoudelijke bijeenkomsten (incl. catering) in 
ruimtes van het MECC georganiseerd, te weten: 

 Internationale instellingen €1.318,75 (excl. btw) 
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 Bijeenkomst ‘samenwerking Customer Service Valley (CSV) en Steelport Maastricht’ - 
€1.845,- (excl. btw) 

Tijdens de JIM 2023 heeft het college enkele partners vanuit het creatief ondernemerschap en de 
Health Campus uitgenodigd. Het benutten van de (standaard) hospitality voorzieningen van de JIM is 
verbonden aan de subsidie die de gemeente verstrekt. Overigens heeft de organisatie van de JIM in 
2023 de gemeenteraad uitgenodigd. Hiervan hebben een aantal raadsleden gebruik gemaakt. 
Het college heeft tijdens Interclassics een dinertafel afgenomen. Dit is een mogelijkheid die de 
organisatie aan derden biedt ten behoeve van netwerken. De kosten bedroegen € 2.950 voor een 
tafel van 10 personen. 
 
Vraag 8d 
Kunnen we een overzicht krijgen van de uitgenodigde partijen? (Dus geen namen van particulieren) 
 
Antwoord 8d 
Voor de tijdens de TEFAF georganiseerde bijeenkomst Internationale instellingen waren de volgende 
partijen uitgenodigd:  

 European Institute for Public Administration; 

 United Nations University  

 European Journalism Centre 

 European Centre for Development Policy Management 

 Aachen-Maastricht Institute for Biobased Materials 

 European Association of Distance Teaching Universities 

 Institute for Transnationa & Euregional Cross Border Cooperation & Mobility 

 Center for European Studies 

 Center for European Research in Maastricht 

 Centre for International Cooperation in Academic Development  

 Institute for Globalization and International Regulation  

 Maastricht Centre for Arts&Culture, Heritage and Conservation 

 Universiteit Maastricht 

 Hogeschool Zuyd 

 Jan van Eyck Academie 

 United World College 

 Maastricht school of Management 
Voor de tijdens de TEFAF georganiseerde bijeenkomst ‘samenwerking Customer Service Valley 
(CSV) en Steelport Maastricht’ waren de volgende partijen uitgenodigd:  

 ZNB Maastricht; 

 Tatasteel Europe; 

 Laura metaal; 

 Vista college; 

 DHL 

 H&Ms Customer Service Centre in Maastricht  

 Schakel BV 
 
Voor de editie JIM 2023 zijn op de vrijdag partijen rondom vastgoed uitgenodigd, op de zaterdag 
partijen rondom circulaire economie en op zondag raadsleden. 
Voor de Interclassics zijn bedrijven uit de creatieve sector (ICT, Gaming, interieur design) en 
bedrijven die de FD Gazellen Awards 2023 gewonnen hebben uitgenodigd. Kortom bedrijven die 
sterk aan de weg aan het timmeren zijn. 
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Vraag 9a 
Hoeveel gratis kaarten krijgt het college elk jaar voor het Rieuconcert en waarom? 
 
Antwoord 9a 
Organisator André Rieuproducties stelt jaarlijks uit courtesy, 50 kaarten beschikbaar om de 
concerten bij te wonen. Dit is al jaren gebruikelijk.  
 
Vraag 9b 
Hoeveel kaarten koopt het college jaarlijks in voor zichzelf en haar gasten en voor welk bedrag (incl. 
Vip-programma)? 
 
Antwoord 9b 
Jaarlijks koopt het college 150 kaarten. In 2023 waren de kosten € 159 per kaart, in totaal dus  
€ 23.850. De kosten van de voorontvangst op het stadhuis, met een ‘walking dinner’ bedragen, en de 
hospitality in de pauze bedroegen € 9.534.   
 
Vraag 9c 
Horen er ook hotelovernachtingen bij? 
 
Antwoord 9c 
Nee. 
 
Vraag 9d 
We werden erop geattendeerd dat men zich afvroeg waarom de gemeenteraad ontbrak bij de 
Rieuconcerten en dat het college 35 gratis kaarten heeft teruggegeven aan de Rieuorganisatie. 
Waarom kwam het niet eens bij u op, om de raad ook uit te nodigen nu u toch kaarten over had? 
 
Antwoord 9d 
Voor de afgelopen edities zijn geen kaarten teruggegeven aan de concertorganisatie.  
 
Vraag 9e  
We hebben meermaals verzocht de gemeenteraad uit te nodigen en gezamenlijk te gaan. Gesteld 
wordt dat de raad maar zelf kaarten uit de eigen portemonnée moet betalen. Welke argumenten 
rechtvaardigen dat? Waarom maakt u dit verschil? 
 
Antwoord 9e 
Zie antwoorden op vragen 1,2 en 3 en 4. 
 
Vraag 9f 
U gaf aan dat u als college moet netwerken en dat u banden moet aanhalen met relaties. U nodigde 
ook Statenleden uit. Waarom is het aanhalen van de banden en onderhouden van de relatie met 
Statenleden wel belangrijk en met de eigen gemeenteraad niet? 
 
Antwoord 9f 
Ter uitvoering van het coalitieakkoord onderhoudt het college contacten met de gemeenschap, 
relaties met medeoverheden, relaties met ondernemers alsook: relaties met ons hoogste 
bestuursorgaan, de gemeenteraad. Het onderhouden van netwerken en relatiebeheer richting 
partners of hogere overheden heeft een meer inhoudelijk doel. Het is in het belang van de gemeente 
Maastricht dat relevante thema’s bekend zijn bij het provinciaal bestuur en dat lijnen kort zijn. 
Netwerken richting Statenleden heeft een ander, meer inhoudelijk doel en wij vinden deze relatie 
zeker niet belangrijker dan de relatie met de eigen gemeenteraad.  
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Vraag 9g 
Welk rendement hebben de uitnodigingen van de Statenleden opgeleverd? 
 
Antwoord 9g 
Tijdens een informatiebijeenkomst op 12 maart jl. in de Domeinvergadering Algemene Zaken is een 
toelichting gegeven op het taakveld Public Affairs. Daarin is toegelicht hoe lobby werkt en dat 
bijvoorbeeld netwerken hier een onderdeel van is. Ook is gewezen op het feit dat het een proces is 
van lange adem en een rendement niet tot een contactmoment te herleiden is.  
 
Vraag 9h 
Waarom is het aanhalen en onderhouden van de banden met Caroline van der Plas en haar moeder 
welk belangrijk en met de eigen raad niet en wat was het rendement? 
 
Antwoord 9h 
Eén van de prioriteiten uit het coalitieakkoord is het versterken van de Haagse lobby, om zo 
Maastrichtse thema’s richting Den Haag bespreekbaar te maken. In het kader daarvan zijn voor een 
van de Rieuavonden in 2023 Tweede Kamerleden uitgenodigd, inclusief iemand om hen te 
vergezellen (partner of anderszins, zulks naar eigen keuze). Van de genodigden heeft ook mevrouw 
Van der Plas positief op deze uitnodiging gereageerd en ervoor gekozen om haar moeder mee te 
nemen. Voorafgaand aan het concert is een inhoudelijk programma aangeboden, gericht op de 
Campusontwikkeling i.c.m. bezoek ET-Pathfinder. Beide onderwerpen staan immers hoog op de 
prioriteitenlijst voor de Haagse lobby. Er was geen separaat partnerprogramma. Netwerken richting 
Tweede Kamerleden heeft een ander, meer inhoudelijk doel dan de door u bedoelde relatie met de 
eigen gemeenteraad. Met betrekking tot het rendement verwijzen wij naar het antwoord op vraag 9g. 
   
Vraag 10a 
Hoeveel geld geeft u jaarlijks uit voor het Preuvenemint voor college, ambtenaren en uw relaties? 
 
Antwoord 10a 
In 2023 heeft het college in het kader van representatie en netwerkbeheer € 3.250 (excl. btw) 
uitgegeven aan het Preuvenemint. Het betreft dan een rondgang over het Preuvenemint met 
Stichting ’t Struyskommitee. 
 
In 2023 heeft de gemeente Maastricht deelgenomen aan de PreuveneMeet. Dit is een 
netwerkbijeenkomst georganiseerd door en voor de vastgoedwereld en vindt elk jaar plaats op de 
donderdagmiddag voorafgaand aan de opening van het Preuvenemint. Tijdens de PreuveneMeet is 
– indien mogelijk – het college aanwezig. 
De PreuveneMeet is de enige Zuid-Limburgse netwerkbijeenkomst op het gebied van Vastgoed en 
Ontwikkeling en is door de provincie Limburg aangemerkt als strategische netwerkbijeenkomst. Net 
als de gemeente Maastricht, is de provincie Limburg in 2018 toegetreden als partner van de Building 
Society Maastricht, de organiserende partij. Naast de gemeente Maastricht en de provincie Limburg 
bestaat de Building Society Maastricht uit de volgende partijen: RO-groep, Jongen Bouwbedrijven, 
BPD, BAM, Q-Park, Ruijters, Stienstra en Tenzin. Kosten van de PreuveneMeet in 2023 bedroegen 
€ 6.831. 
 
  



 

PAGINA 
7 van 9 

 
 
 

DATUM 

15 mei 2024 

S
ch

riftelijk
e v

ra
g

en
 

 

Vraag 10b 
Wie nodigt u uit voor dit evenement? En hoeveel gasten betreft het jaarlijks? 
 
Antwoord 10b 
Voor de rondgang worden geen partijen uitgenodigd. Deze vindt plaats samen met Stichting ’t 
Struyskommitee en wordt door de gemeente betaald (zie ook antwoord vraag 10a). Voor de 
PreuveneMeet worden door de gemeente Maastricht ongeveer 100 gasten uitgenodigd uit de 
vastgoedwereld. 
 
Vraag 10c 
Wat levert dat aan rendement op? 
 
Antwoord 10c 
Zie antwoord op vraag 9g.  
 
Vraag 11a  
Hoeveel Tefaf-kaarten koopt u jaarlijks in voor uw relaties en om welk bedrag gaat het? 
 
Antwoord 11a 
Ieder jaar is het aantal ingekochte kaarten anders. In 2024 hebben we 48 kaarten aangekocht tegen 
een totaalbedrag van €1.611,- (excl. btw). 
Voor de opening van de Maastricht Region stand (Chapeau Magazine) kunnen wij vanuit Chapeau 
35 gasten uitnodigen om een bezoek te brengen aan de TEFAF en de stand.  
Deze kaarten hebben we dit jaar ook ingezet voor het (Regionale) Lobby/netwerkmoment. Hiervoor 
zijn o.a. uitgenodigd: burgemeesters Zuid-Limburgse gemeenten, burgemeesters grensgemeenten, 
vertegenwoordigers van instellingen als het MUMC+, Euregio Maas-Rheiin (EMR), Vista college, 
Universiteit, Politie, Openbaar ministerie, Rechtbank, Maastricht, Health Campus, Zuyd Hogeschool, 
Staatssecretaris Gräper- van Koolwijk, RO groep, Zuydborgh, Machiels Estate B.V., Vestio 
Vastgoed.   
 
Vraag 11b 
Wat heeft dat aan rendement opgeleverd voor de stad? 
 
Antwoord 11b 
Zie antwoord op vraag 9g. 
 
Vraag 11c 
Bent u van mening dat u ‘het hoogste orgaan’ ook moet uitnodigen voor een evenement dat zo 
belangrijk is voor de stad? 
 
 
Antwoord 11c 
Zie antwoorden op vragen 1, 2, 3 en 4. 
 
Vraag 12a 
Wat zijn de jaarlijkse kosten buffet in het stadhuis plus diner na afloop die u maakt voor de gasten 
tijdens de sleuteloverdracht? 
 
Antwoord 12a 
De cateringkosten (hapjes en walking dinner) voor de Machseuverdrach 2024 bedroegen € 2.741 
(excl. btw). Na afloop was er een rondgang door de stad. De kosten daarvan bedragen ca. € 480 
(nog niet alle facturen zijn binnen). 
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Vraag 12b 
Behoren daar ook hotelovernachtingen bij? 
 
Antwoord 12b 
Nee. 
 
Vraag 13a 
Hoe vaak is het college naar Chengdu gereisd en wat hebben de reizen naar Chengdu gekost?  
 
Antwoord 13a 
Soortgelijke vragen zijn vorig jaar al vanuit de gemeenteraad gesteld. We verwijzen daarom 
kortheidshalve naar onze antwoordbrief van 31 mei 2023, inclusief de daarin opgenomen 
verwijzingen naar eerdere raadsinformatiebrieven hierover.  
 
Vraag 13b 
Hoeveel tijd en geld heeft het de afdeling Economie gekost al die reizen voor te bereiden? 
 
Antwoord 13b 
Informatie op dit detailniveau is niet direct beschikbaar in de gemeentelijke systemen.   
 
Vraag 13c 
Wat is het rendement voor de stad geweest? 
 
Antwoord 13c 
Zie antwoord op vraag 9g. 
 
Vraag 13d 
Wanneer stopt u nu eindelijk met dit stedenverband en stopt u er inmiddels al geen tijd en geld meer 
in? 
 
Antwoord 13d 
Een motie met deze oproep is in de raadsvergadering van 27 juni 2023 ingediend en vervolgens 
aangehouden. Over dit onderwerp hebben wij vervolgens op 13 september 2023 voor de 
gemeenteraad een informatiebijeenkomst georganiseerd, waarin vertegenwoordigers van het China 
Informatie- en Contactpunt, onderdeel van de ministeries van Economische Zaken en Buitenlandse 
Zaken, het Nederlandse Chinabeleid hebben toegelicht. Amnesty International was hier ook bij 
aanwezig. De situatie rondom deze stedenband is sindsdien ongewijzigd.  
 
Vraag 14a 
Hoeveel buitenlandse reizen heeft het college de afgelopen 4 jaar gemaakt, met welk doel, waarnaar 
toe en wat waren de kosten per jaar? 
 
Antwoord 14a 
De Wethouder Stedelijke Ontwikkeling en wethouder Economie (inclusief ambtelijke ondersteuning) 
bezoeken jaarlijks de Expo Real in München. Bezoekers en deelnemers aan de Expo Real zijn 
euregionale en Europese vastgoedpartijen. Drie dagen lang ligt de focus op stedelijke ontwikkelingen 
en economisch perspectief. Bestaande contacten met internationale partijen worden onderhouden en 
versterkt, terwijl tegelijkertijd de investeringsmogelijkheden in Maastricht onder de aandacht worden 
gebracht. Voor deelnemende wethouders zijn de beursdagen het ideale moment om ook informeel 
met partijen bij te praten en het netwerk uit te breiden. De gemeente Maastricht neemt sinds 2012 
via Holland Property Plaza (HPP) deel aan de Expo Real.  

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/question/action=showanswer/gd=a8002a8a80a02aaa02a2aaa81f13f2bd/antwoord_voor_VVD-Partij_voor_de_Dieren-M_OED-FvD-SAB-Partij_Veilig_Maastricht-D66-PVV-VOLT-SPM-SP_en_PvdA__stedenband_Chengdu.pdf
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Dit heeft niet alleen veel nieuwe contacten opgeleverd, maar ook organisatorisch veel werk uit 
handen genomen. De totale kosten (incl. lidmaatschap HPP, Stand HPP, reis- en verblijfskosten, 
entreekaarten) bedroegen in 2023 € 47.655 (excl. btw). 
Daarnaast vinden regelmatig bezoeken van het college dan wel afzonderlijke collegeleden plaats in 
de (Eu)regio, zoals bijvoorbeeld aan de MAHHL-steden of Brussel. Wij beschouwen in het licht van 
de strekking van uw vragen dienstreizen naar buurgemeenten in de (Eu)regio niet als buitenlandse 
dienstreis. 
 
Vraag 14b  
Welk rendement heeft dat opgeleverd voor de stad? 
 
Antwoord 14b 
Zie antwoorden op vragen 9g en 14a. 
 
Vraag 15a 
Wat heeft het personeelsfeest gekost? 
 
Antwoord 15a 
De kosten van het personeelsfeest bedroegen € 76.724,30. De nieuwjaarsbijeenkomst voor 
medewerkers is komen te vervallen, waardoor het budget hiervoor gebruikt is voor het 
personeelsfeest. Daarnaast is het feest volledig georganiseerd in eigen beheer (Theater en team 
Facilitaire Zaken) met veel inzet van eigen personeel gedurende de avond. Dit is het eerste 
personeelsfeest sinds 2009.  
 
Vraag 15b 
Waarom werd de gemeenteraad niet op de hoogte gesteld en waarom was de raad niet welkom? 
 
Antwoord 15b 
Er is gekozen voor een gemeentebreed personeelsfeest. Voor eerdere decentrale personeelsfeesten 
zijn raadsleden in het verleden ook niet uitgenodigd. Deze lijn is consequent doorgezet. 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 
 
De Secretaris,                      De Burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
 
G.J.C. Kusters W.A.G. Hillenaar 
 
 
 


